
OB TEDNU UPOKOJENCEV

Aktivnosti horjulskih upokojencev
Naše društvo upokojencev je imelo v tem tednu

slavnostno sejo. Prečitali smo vabilo, ki smo ga
dobili od ZDU Vič-Rudnik. Povabili smo tudi
praporščaka ter se polnoštevilno udeležili tega
slavja.

Jubilejna sklepna proslava športnega tedna je
bila v soboto dne 15. septembra ob 10. uri v dvo-
rani DPD Svoboda na Viču, Zavetiška ulica 3.

Dvorana se je napolnila z upokojenci vseh dru-
štev, ter proslava se je začela.

Po proslavi je bilo družabno srečanje vseh čla-
nov, ki so prišli od blizu in daleč iz 13 društev. Za
jedačo in pijačo je bilo lepo poskrbljeno. Brhke
kuharice so imele veliko dela s postrežbo. Škoda
je le ta, da nima ZDU Vič svojih prostorov za
taka srečanja, ker bi se vsi počutili najbolj do-
mače.

Tako lepo pripravljeno to veliko slavje zasluži
vso pozornost.

Člani DU iz Horjula se prav toplo zahvaljujemo
vsem, ki ste se trudili in prizadevali za tako lep
program.

Hvaležni smo tudi našim Koroškim Slovencem
za izvajanje igre iz Pliberka in godbe iz Šmihela.
Lepo je bilo poslušatin lepe melodije in naš slo-
venski jezik, ki ga še vedno z veliko ljubeznijo
gojijo onstran Karavank.

Povedati moram, da smo se tudi upokojenci

njim vsaj malo oddolžili. Letos smo jih že kar
dvakrat obiskali. Prvič dne 28. avgusta, ko smo se
z dvema avtobusoma odpeljali preko Jezerskega
v Podjuno s spodnje Vinare ter si zvečer ogledali
igro na prostem. Ta iga je povzeta po Prežihovem
Vorancu (Lovro Kuhar) in se imenuje »Požgani-
ca«! Zaigrali so jo ob 70. letnici plebiscita, ko je
bila Koroška priključena Avstriji.

Drugi izlet so pripravili dne 1. septembra in
sicer smo se odpeljali s petimi avtobusi na tradici-
onalni Pliberški sejem. Imeli smo priliko videti res
lepe stvari in sejem bil je živ. Zahvala za ta
potovanja gre Binetu Otorepcu iz Dobrove, ki
nam je omogočil, da smo imeli priliko vse to
doživeti ter obiskati naše Koroške Slovence.

Sedaj pripravljamo še en izlet in zopet na Vrb-
sko jezero, Celovec, Minimundus in še kam.
Upam da nam bo tudi to lepo uspelo ter da se
bodo naši upokojenci še dolgo spominjali ljudi, ki
živijo onstran meje.

Ob koncu bi se zahvalila vsem športnikom, ki
ste tekmovali in to strelcem, šahistom in balinar-
jem ter jim v imenu DU Horjul tudi v naprej želim
še veliko sreče, zdravja in dobre volje, tako naj bo
vsem nam še lepa jesen življenja.

Vsem skupaj pošiljamo prav lepe pozdrave!
ZA DU HORJUL ZAPISALA
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